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ZAPIS  
I. izredne seje sveta staršev OŠ Bičevje 
26.11.2013 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prisotni: predstavniki razredov oziroma njihovi namestniki (lista prisotnosti je priloga zapisnika), 
ravnateljica Miriam Stanonik in pomočnica ravnateljice Maja Novljan 
 
 
 
 
Dnevni red: 
 
 
 
1. Vprašanja, pobude in predlogi 
 
 
 
 
 
a. Zaradi pobud, ki so pravzaprav pobude posameznega člana in ne pobude razreda, katerega 
predstavnik je nekdo, se svet staršev soglasno opredeli, da morajo biti pobude predno pridejo na 
sejo sveta staršev predstavljene v matičnem razredu in zanje se mora opredeliti več kot polovica 
prisotnih. Sklep je bil soglasno sprejet z dvigom rok. 
 
SKLEP: 
Pobude, o katerih sklepa svet staršev morajo biti predhodno predstavljene v matičnem razredu in 
zanje se mora opredeliti več kot polovica prisotnih v razredu. 
 
 
 
b. Na vodstvo šole je bilo naslovljenih več vprašanj zaskrbljenih staršev v zvezi z dogodkom, ki se 
je zgodil na postajališču šolskega avtobusa. Ravnateljica kratko povzame, da se je na cesti pred 
šolskim poslopjem zgodil incident, v katerem je en otrok udaril drugega. Zaradi odtujitve in uničenja 
njegovega kolesa je prvi otrok sam želel urediti zadevo, zaradi posmeha in nepripravljenosti 
drugega, da bi odtujeno lastnino vrnil, pa je prišlo do fizičnega obračuna.  
 

mailto:o-bicevje.lj@guest.arnes.si


 Osnovna šola Bičevje 
  
  Splitska ulica 13, 1000 Ljubljana 

 

e-mail: o-bicevje.lj@guest.arnes.si, tel/fax: 01/283 30 13, davčna št.: 43397883,  TRR: 01261-6030665474 

Ravnateljica poudari, da morajo starši strokovnim delavcem na šoli zaupati in da so strokovno 
usposobljeni. Starši nevpletenih otrok niso pristojni za reševanje tega problema in ne morejo 
odločati o primernem kaznovanju. Zato jih šola o tem kljub zahtevi nekaterih ne bo obveščala. 
 
Ravnateljica še posebej opozori starše, da razkrivanje podatkov o mladoletnih osebah ni dovoljeno, 
kot se je to zgodilo v tem primeru. 
 
Ravnateljica še pojasni, da se na šoli ponovno zelo aktivno izvajajo delavnice proti nasilju, z učenci 
se pogovarjajo, kako pravilno ravnati v določenih situacijah, koga obvestiti …  
 
Predstavnica 9. razreda izpostavi, da je hudo, ko pride do sporov med učenci, ki so posledica 
premišljenega in objestnega uničevanja tuje lastnine. Tudi to je nasilje, kajti učenec, ki se mu je to 
zgodilo, je reagiral jezno in prizadeto. Nasilje poraja nasilje. Če želimo preprečiti take dogodke, se 
moramo kot starši lotiti odpravljanja vzrokov. Težko je biti premišljen in moder v taki situaciji; to zelo 
težko uspeva tudi nam odraslim, kaj šele otroku. Zavedati se moramo, da je primazana klofuta 
impulzivna reakcija, za impulzivno ravnanje pa nikakor ne moremo šteti zavestno poškodovanje in 
uničevanje tuje lastnine. Na nas starših je, da naučimo otroke, da spoštujejo druge in njihovo 
imetje, ter da nobeno nasilje ni rešitev. Zavedati se moramo, da svet staršev ni sodišče, mi ne 
moremo soditi, lahko pa pomagamo. 
 
 
c. Na svet staršev je bilo poslano vprašanje v zvezi s trajanjem mandata predsednice sveta staršev. 
Predsednica pojasni, da njen mandat v skladu s pravilnikom traja do septembra 2014. Na vpogled 
da zapisnik seje, na kateri so potekale volitve. Zaradi preobremenjenosti Vanje Kiswarday in 
posledično njenega odstopa z mesta podpredsednice je svet staršev trenutno brez podpredsednika. 
Zato se na naslednji redni seji določi novega začasnega podpredsednika z začasnim mandatom do 
septembra 2014. 
 
 
d. Vprašanje v zvezi z E-asistentom: Šola mora v skladu z zakonskimi obveznostmi preiti skupaj z 
ostalo javno upravo na e-delovanje. E-asistent je ena od možnosti, za katero se je šola odločila 
glede na predhodne dobre izkušnje drugih šol s sistemom. 
 
 
e. Internetna stran šole – zaradi dvojnega dela je koledar dogodkov slabše ažuriran, a v kratkem bo 
tudi to odpravljeno. 
 
 
f. Krožki in izvenšolske dejavnosti: Večina jih poteka po pouku, jih je pa zaradi različno dolgih 
urnikov zelo težko uskladiti.  
 
 
g. Organizacija šolskega prevoza: Glede pobude staršev po novem postajališču na Tbilisijski, 
namestnica ravnateljice odgovori, da so pobudo poslali naprej na četrtno skupnost in MOL. MOL 
ima v planu ureditev semaforja na križišču Ceste v Mestni log in Tbilisijske. V planu je tudi ureditev 
postajališča proge LPP na predvidenem mestu med Tbilisijsko in mostom čez Mali graben, v smeri 
končne postaje pri Snagi. 

 
h. Zadnji vhod v šolo: zaradi gradbene obnove kuhinje in jedilnice v tem času na šoli velja 
spremenjen red. Zaradi varnosti otrok so vrata zaklenjena. Takoj ko se bo obnova zaključila bo 
vzpostavljen stari red. 
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i. Starši otrok 1.b razreda so sprejeli pobudo o tem, da bi morala biti šola odprta zjutraj med 7.30 in 
8.00. Ravnateljica še enkrat pojasni stališče šole do tega vprašanja. 
 
 
j. Sodelovanje otrok na Ljubljanskem maratonu: Ravnateljica pojasni, da je na prireditvenem 
prostoru zelo velika gneča. Se pa bo šola potrudila, da bo v prihodnje na maraton prišla še bolje 
organizirana. 
 
 
k. Problem medrazredne pomoči. Ravnateljica pojasni, da so na šoli v zadnjem času dejansko 
opazili nepripravljenost nekaterih učencev, da bi pomagali svojim sošolcem bodisi z zapiski bodisi z 
razlago. Šola bo še posebej usmerila svojo pozornost na vzpodbujanje tovrstne izmenjave. 
 
 
l. Rekreativni odmor med poukom: nekatere šole tovrstni odmor imajo, nekatere ne. OŠ Bičevje se 
je odločila zanj, ker meni, da se njeni otroci premalo gibljejo na svežem zraku. Organizacija dveh 
odmorov pa tudi pomeni, da se učenci razdelijo v jedilnici in  tako imajo otroci od 1.-5. razreda 
malicajo v prvi skupini, otroci od 6.-9. razreda pa v drugi skupini. 
 
 
m. V zvezi z obiskovanjem neustreznih spletnih strani nekaterih učiteljev med izvajanjem učnih ur, 
ravnateljica vzame na znanje opozorilo. Pove, da kolikor je njej znano, učitelji  korektno izvajajo 
učne ure, bo pa to prenesla na prvo delovno jutranjo konferenco. 
 
 
n. V zvezi s kajenjem na šoli, ravnateljica pojasni, da šolsko osebje na šoli, na igrišču in dvorišču ne 
kadi.  
 
 
 
 

Zapisala Melita Uran, l.r. 

Ljubljana, 20. 12. 2013 
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